
Zapisnik 5. sjednice – izborna sjednica Skupštine Studentskog zbora Sveučilišta u Rijeci 

5. sjednicu – izborna sjednica Skupštine Studentskog zbora Sveučilišta u Rijeci održana je 4. prosinca 

2024. godine s početkom u 19:15 sati u sali Senata Rektorata Sveučilišta u Rijeci, Trg braće Mažuranića 

10, 51000 Rijeka. 

Prisutni s pravom glasa: Artur Moraal – Studentski zbor Ekonomskog fakulteta, Zoia Dimić – Studentski 

zbor Fakulteta za menadžment u turizmu i ugostiteljstvu, Damjan Kraljić – Studentski zbor Fakulteta 

informatike i digitalnih tehnologija, Ema Bacalja – zamjenica Studentskog zbora Fakulteta za 

matematiku, Ines Milinović – Studentski zbor Pravnog fakulteta, Jelena Juretić – Studentski zbor 

Učiteljskog fakulteta, Vito Stanin – Studentski zbor Pomorskog fakulteta, Sara Kauzlarić – Studentski 

zbor Tehničkog fakulteta, Lara Dragić – Studentski zbor Medicinskog fakulteta, Zehra Ekmečić – 

Studentski zbor Fakulteta dentalne medicine, Ela Novosel – Studentski zbor Akademije primijenjenih 

umjetnosti, Irena Zvonković – Studentski zbor Filozofskog fakulteta, Iva Prevendar – Studentski zbor 

Građevinskog fakulteta, Gea Kosović – Studentski zbor Fakulteta biotehnologije i razvoja lijekova, 

Magdalena Mikulić – Društveno područje I, Petra Gudović – Društveno područje II, Laura Nežić – 

Humanističko, umjetničko i interdisciplinarno znanstveno područje iz društvenih i humanističkih 

znanosti, Tina Grgasović – Biomedicinsko, prirodno i interdisciplinarno biotehnološko područje, Leon 

Bevanda – Tehničko područje, Dominik Patafta – Poslijediplomski studiji. 

Prisutni bez prava glasa: prof. dr. sc. Snježana Prijić-Samaržija – rektorica Sveučilišta u Rijeci, prof. dr. 

sc. Marta Žuvić – prorektorica za studije, studente i osiguranje kvalitete, Roberta Hlača Mlinar – glavna 

tajnica Sveučilišta u Rijeci, Andrea Mešanović – savjetnica rektorice za studentska pitanja Sveučilišta u 

Rijeci, Mihael Cvitko – zamjenik studentskog pravobranitelja, Matija Oršić – voditelj Ureda za udruge, 

Sandro Miličković – studentski predstavnik u Senatu, Eugen Car – studentski predstavnik u Senatu, Luka 

Vrančić – student, Bruno Valpotić – član Odbora za statutarna i pravna pitanja, Marko Mrvoš – zamjenik 

za humanističko, umjetničko i interdisciplinarno znanstveno područje iz društvenih i humanističkih 

znanosti, Vedran Španjol-Pandelo – zamjenik Studentskog zbora Ekonomskog fakulteta, Lucija Žeželj – 

zamjenica Studentskog zbora Medicinskog fakulteta, Tamara Puschmann – zapisničarka. 

Nisu prisutni: Klaudia Kamenar i Nives Vujnović – Studentski zbor Fakulteta zdravstvenih studija, Paola 

Pešić i Anastazija Vojković – Studentski zbor Fakulteta za fiziku, Nuša Stojanović i Dorotea Plantić – 

Stručni studiji, Antonela Sušanj i Izabel Močnik – Izvanredni studiji. 

 

Ukupno prisutnih s pravom glasa 20 od mogućih 24. 

Zapisničar: Tamara Puschmann 

Sjednica je završila u 21. 40 sati. 

 

 

 

 

 

 



Vršitelj dužnosti predsjednika, Dominik Patafta, pozdravio je sve prisutne na sjednici te je izrazio 

nezadovoljstvo trenutnom situacijom u Studentskom zboru. Posebno je istaknuo svoje razočaranje 

zbog nedostatka kolegijalnosti i suradnje među članovima, naglasivši kako takav odnos narušava radnu 

atmosferu i učinkovitost Zbora. Pozvao je sve prisutne da se vrate studentskim vrijednostima i 

međusobnom poštovanju. 

DNEVNI RED 

Predložen je sljedeći dnevni red: 
 

R. 

BR. 

DNEVNI RED 

1. Usvajanje dnevnog reda 

2. Ovjera zapisnika 

3. Izvještaj vršitelja dužnosti predsjednika 

4. Izvještaj voditelja ureda 

5. Imenovanja, razrješenja i potvrde 

6 Izmjene i dopune statuta 

7. Izbor predsjednika Studentskog zbora Sveučilišta u Rijeci 

8. Izbor zamjenika predsjednika Studentskog zbora Sveučilišta u Rijeci 

8. Razno 

 

TOČKA 1. – Usvajanje dnevnog reda 

Vršitelj dužnosti predsjednika obavještava Skupštinu da je zaprimio prijedlog Laure Nežić kojim se 

predlaže da se točka "Imenovanja i razrješenja" uvrsti u dnevni red odmah nakon izvještaja voditelja 

ureda, pod rednim brojem 5. Nadalje, vršitelj dužnosti predsjednika predlaže da se u dnevni red doda 

nova točka 6: "Izmjene i dopune statuta". Također, obavještava Skupštinu da će rektorica pozdraviti 

prisutne pod točkom 3: "Izvještaj vršitelja dužnosti predsjednika" 

Vršitelj dužnosti predsjednika daje prijedlog na glasovanje. 

Zaključak: Prijedlog vršitelja dužnosti predsjednika za izmjenu dnevnog reda izglasan je s 15 glasova 

ZA, 5 glasova UZDRŽANIH i 0 glasova PROTIV  

TOČKA 2. Ovjera zapisnika 

Vršitelj dužnosti predsjednika obavještava Skupštinu kako zapisnici s prethodnih sjednica nisu usvojeni 

te napominje da su zapisnici bili dostavljeni putem SharePointa, vjerujući da su ih svi članovi pročitali. 

 



Vršitelj dužnosti predsjednika daje prijedlog za glasovanje o usvajanju zapisnika s 1. sjednice Skupštine 

Studentskog zbora Sveučilišta u Rijeci. 

Zapisnik s 1. sjednice Skupštine Studentskog zbora Sveučilišta u Rijeci usvojen je jednoglasno. 

Zatim daje prijedlog za glasovanje o usvajanju zapisnika s 2. sjednice Skupštine Studentskog zbora 

Sveučilišta u Rijeci. 

Zapisnik s 2. sjednice Skupštine Studentskog zbora Sveučilišta u Rijeci također je usvojen jednoglasno. 

Nakon toga slijedi prijedlog za glasovanje o zapisniku s 4. sjednice Skupštine Studentskog zbora 

Sveučilišta u Rijeci. 

Zapisnik s 4. sjednice Skupštine Studentskog zbora Sveučilišta u Rijeci usvojen je jednoglasno. 

Vršitelj dužnosti predsjednika napominje da je zaprimio dva prigovora na zapisnik s 3. Skupštine 

Studentskog zbora Sveučilišta u Rijeci. Prvi prigovor podnio je kolega Eugen Car (bez prava glasa), a 

drugi kolegica Lara Dragić (s pravom glasa). Prigovori nisu proslijeđeni članovima Skupštine putem e-

pošte, već su dostavljeni isključivo vršitelju dužnosti predsjednika.Vršitelj dužnosti predsjednika potom 

čita oba prigovora: 

o prvi prigovor kolege Eugena Cara, 

o drugi prigovor kolegice Lare Dragić.  

o Vršitelj dužnosti predsjednika daje svoje očitovanje, objašnjavajući da je zapisnik sastavio 

osobno te tvrdi da je kolegica Dragić neverbalno potvrdila suglasnost s prijedlogom izmjene 

članstva u Senatu radi ravnomjernije zastupljenosti različitih područja. Navodi kako smatra da 

je zapisnik točan. 

Predsjednik predlaže glasovanje o prihvaćanju prigovora i njihovom uvrštavanju u zapisnik. 

Pristupa se glasovanju, a prijedlog nije usvojen s 7 glasova ZA, 7 glasova PROTIV i 6 glasova UZDRŽANIH. 

Kolegice Ines Milinović izražava zabrinutost zbog neusvajanja zapisnika s 3. sjednice te predlaže da se 

zatraži očitovanje kolegice Lare Dragić. Vršitelj dužnosti predsjednika objašnjava da se, prema 

Poslovniku, o prigovorima koji su već izneseni e-poštom ne raspravlja na sjednici. 

Kolega Artur Moraal napominje da je vršitelj dužnosti predsjednika propustio pročitati njegov prigovor.  

Vršitelj dužnosti predsjednika potom čita prigovor Artura Moraala. U prigovoru navodi da je u zapisnik 

potrebno unijeti podatak kako je više puta tražio prekid sjednice tijekom glasovanja o kandidatima za 

studentske predstavnike u Senatu, radi transparentnosti. 

Vršitelj dužnosti predsjednika ponovno stavlja na glasovanje prijedlog o uvrštavanju prigovora u 

zapisnik. 

Pristupa se glasovanju, no prijedlog nije usvojen s 8 glasova ZA, 7 glasova PROTIV i 5 glasova 

UZDRŽANIH. 

Zaključak: Jednoglasno su usvojeni zapisnici s 1., 2. i 4. sjednice Studentskog zbora Sveučilišta u Rijeci, 

dok zapisnik s 3. sjednice Studentskog zbora Sveučilišta u Rijeci nije usvojen s 8 glasova ZA, 7 glasova 

PROTIV i 5 glasova UZDRŽANIH. 

 

 

 



TOČKA 3. Izvještaj vršitelja dužnosti predsjednika 

Izvještaj se podnosi za period od 3. sjednice Skupštine Studentskog zbora Sveučilišta u Rijeci od 

četvrtka, 7. studenog 2024.godine do srijede, 4. prosinca 2024. godine: 

1. UNIRI Brucošijada 

Brucošijada je uspješno održana u petak, 8. studenog 2024. godine, u prostoru Exportdrva. 
Nastupili su izvođači Z++ i Night Express. Na događaju je sudjelovalo 1.000 posjetitelja, a sve 
je proteklo bez incidenata. Za sigurnost su bili zaduženi profesionalno osiguranje i hitna 
medicinska pomoć, dok je logistika bila odlično koordinirana. Ponudu jela i pića osigurao je 
Studentski centar. 

Ukupni trošak organizacije Brucošijade iznosio je 22.400,00 € (dvadeset dvije tisuće i četiristo 
eura), uz dodatne troškove hitne medicinske pomoći. Povrat u iznosu od 600,00 € (šest 
stotina eura), donirala je Primorsko-goranska županija. 

2. 4. elektronska sjednica Skupštine Studentskog zbora Sveučilišta u Rijeci 

4. elektronska sjednica Skupštine Studentskog zbora Sveučilišta u Rijeci se održala 22. studenog 2024. 

godine u formi elektronske sjednice. Skupština je sazvana zbog odlučivanja Skupštine o broju i iznosu 

stipendija za izvrsnost Sveučiliša u Rijeci i zbog raspisivanja natječaja u tekućoj akademskoj godini. 

Skupština je prihvatila prijedlog sa 14 glasova ZA i 1 glasom PROTIV.  

3. Hrvatski studentski zbor  

Konstituirajuća sjednica Hrvatskog studentskog zbora održana je u subotu, 9. studenog 2024. godine, 
u Dubrovniku. Predstavnice Studentskog zbora Sveučilišta u Rijeci, Petra Gudović i Zoia Dimić, zbog 
spriječenosti nisu prisustvovale uživo te su zatražile mogućnost sudjelovanja putem online platforme. 
Međutim, online prisustvo nije bilo dopušteno, što im je onemogućilo sudjelovanje u glasovanju. 

Prethodno je zaprimljena kandidatura Roberte Tomičić za predsjednicu Hrvatskog studentskog zbora, 
no prijava je povučena prije održavanja konstituirajuće sjednice. Za predsjednika Hrvatskog 
studentskog zbora izabran je Mirko Vukoja, student Sveučilišta u Osijeku, dok je za zamjenika izabran 
Marko Tolja, student Sveučilišta u Dubrovniku. Studentski zbor Sveučilišta u Rijeci do dana održavanja 
sjednice nije zaprimio zapisnik, unatoč izričitom traženju. 

4. Registar studentskih organizacija 

Vršitelj dužnosti predsjednika podsjeća članove Skupštine da su 25. listopada, putem elektroničke pošte 

i na 3. izbornoj sjednici Skupštine Studentskog zbora Sveučilišta u Rijeci, zamoljeni dostaviti podatke za 

izmjenu u registru studentskih organizacija. Vršitelj dužnosti predsjednika moli one koji to još nisu učinili 

da dostave tražene podatke najkasnije do petka, 6. prosinca 2024. godine, na e-mail adresu tajnika 

Slobodana Šolaje, te da originale predaju osobno ili pošalju poštom. 

5. Stručno vijeće za učenje i poučavanje 

Vršitelj dužnosti predsjednika obavještava Skupštinu da su u utorak, 19. studenog 2024. godine, 
predstavnici Studentskog zbora Sveučilišta u Rijeci (SZSUR) prisustvovali 82. sjednici Stručnog vijeća 
za učenje i poučavanje. Na sjednici je vršitelj dužnosti predsjednika podnio izvješće predstavnika 
Studentskog zbora o aktivnostima provedenim od 1. konstituirajuće sjednice u akademskoj godini 
2024./2025. 



U okviru drugih točaka dnevnog reda raspravljalo se o: 

o prijedlozima i odlukama vezanim uz uvjete upisa na 1. godinu sveučilišnih i stručnih 
prijediplomskih, diplomskih i integriranih studija u akademskoj godini 2025./2026., 

o odlukama o upisnim kvotama za Sveučilište u Rijeci i njegove sastavnice, te 
o prijedlogu objedinjavanja natječaja za upis na studije koji se izvode na engleskom jeziku u 

akademskoj godini 2025./2026. 

Prorektorica prof. dr. sc. Marta Žuvić na sjednici je istaknula svoju kandidaturu za rektoricu 
Sveučilišta u Rijeci. 

6. Odbor za proračun 

Vršitelj dužnosti predsjenika obavještava skupštinu kako je u četvrtak, 21. studenog 2024. godine 

sudjelovao u 47. sjendici Odbora za proračun. Sjednica se održala online. Na sjednici se raspravljalo o 

izradi prijedlog financijskih planova proračunskih korisnika za razdovlje od 2025. do 2027. godine. 

Proračun je jednoglasno izglasan i poslan na daljnje odlučivanje na Senat Sveučilišta u Rijeci. 

7. Sastanak predstavnika Studentskog zbora Sveučilišta u Puli i predstavnika Studentskog zbora 

Sveučilišta u Rijeci 

Vršitelj dužnosti predsjednika obavještava Skupštinu da je zaprimljen poziv za zajednički sastanak 

predstavnika Studentskog zbora Sveučilišta u Puli i Studentskog zbora Sveučilišta u Rijeci. Svrha 

sastanka bila bi rasprava o projektnim aktivnostima zborova, mogućim zajedničkim projektnim 

inicijativama, razmjeni iskustava vezanih uz Pravilnik o prehrani i drugim temama od zajedničkog 

interesa. 

8. Learning and Teaching Forum 2025 

Studentski zbor Sveučilišta u Rijeci zaprimio je poziv na sudjelovanje na ovom forumu, koji će se 
održati 27. i 28. veljače 2025. godine u Corku, Irska. Vršitelj dužnosti predsjednika poziva sve 
zainteresirane da se jave voditeljici Centra za studije, studente i osiguravanje kvalitete, Ani Tomaško 
na email. 

9. Uplate od upisnina 2024. godinu 

Vršitelj dužnosti predsjednika obavještava Skupštinu da je Studentski zbor Sveučilišta u Rijeci zaprimio 

uplate sredstava za 2024. godinu, čiji je izvor upisnina. Uplata je izvršena 26. studenog 2024. godine, 

temeljem članka 4. Pravilnika o financiranju rada studentskog zbora i drugih studentskih organizacija 

Sveučilišta u Rijeci. 

10. Proračun Studentskog zbora Sveučilišta u Rijeci za 2025. godinu 

U nadolazećem razdoblju potrebno je donijeti proračun Studentskog zbora Sveučilišta u Rijeci za 

narednu godinu. Vršitelj dužnosti predsjednika poziva članove Skupštine da dostave svoje prijedloge za 

proračun. Također, u pripremi je i rebalans proračuna za 2024. godinu. 

11. Podrška akciji SMBR  

Povodom Dana osoba s invaliditetom, Studentski zbor Sveučilišta u Rijeci zaprimio je zamolbu člana 

Savjeta mladih Grada Rijeke, Luke Delaka, za podršku događaju, organizaciju kviza znanja te donaciju 

promotivnih materijala Studentskog zbora pobjedničkom timu. Zamolba je prihvaćena, uz dogovor da 



Savjet mladih zauzvrat na događaju i putem promotivnih materijala istakne sponzorstvo Studentskog 

zbora i Ureda za podršku studentima s invaliditetom Sveučilišta u Rijeci. 

12. Otvorenje izložbe „Ženski vrt“ 

Umjetnica Lea Maravić poslala je poziv Studentskom zboru Sveučilišta u Rijeci na izložbu Ženski vrt. 

Otvorenje će se održati u petak, 6. prosinca 2024. godine, s početkom u 19 sati u prostoru galerije SKC. 

13. Unifest 2025. 

Član skupštine Artur Moraal zamolio je za prezentaciju projekta Unifest 2025 na Skupštini. Projekt će 

se održati od 14. do 18. svibnja 2025. godine na otoku Pagu. Unifest je akademski događaj koji okuplja 

studente, profesionalce, istraživače i mlade stručnjake. Cilj je povezati akademsku zajednicu na 

nacionalnoj razini te omogućiti razmjenu znanja, edukaciju i zabavu. Artur Moraal će u točki "Razno" 

detaljnije prezentirati projekt. 

14. PR akademija u Centru za tehničku kulturu Rijeka 

Vršitelj dužnosti predsjednika obavještava Skupštinu da je zaprimljen poziv za upis u PR akademiju. 

Akademija počinje u ponedjeljak, 9. prosinca, i održava se do srijede, 11. prosinca 2024. godine. Više 

informacija o tome članovi Skupštine mogu pronaći na web stranici CTK Rijeka. 

15. Međunarodni na osoba s invaliditetom i međunarodni dan ljudskih prava 

Studentski zbor Sveučilišta u Rijeci zaprimio je poziv za prisustvovanje obilježavanju Međunarodnog 
dana osoba s invaliditetom i Međunarodnog dana ljudskih prava, koji će se održati u četvrtak, 12. 
prosinca, s početkom u 15 sati u prostoru „Akvarija“.U sklopu obilježavanja dodijelit će se dvije 
nagrade: 

o Nagrada za akademski uspjeh 
o Nagrada za doprinos sveučilišnim vrijednostima 

Cilj događaja je promicanje jednakosti i ostvarivanje prava te sudjelovanje osoba s 
invaliditetom.Prijave za nagrade zaprimaju se na e-mail gđe. Sandre Nuždić. 

16. Senat Sveučilišta u Rijeci 

U utorak, 27. studenog 2024. godine, održana je 100. sjednica Senata Sveučilišta u Rijeci. Vršitelj 

dužnosti predsjednika podnio je izvještaj o svim aktivnostima Studentskog zbora Sveučilišta u Rijeci od 

1. konstituirajuće sjednice do dana održavanja 100. sjednice Senata. Sveučilište u Rijeci uskoro očekuju 

izbori za rektora, a prijave za kandidaturu otvorene su do utorka, 10. prosinca 2024. godine. Na sjednici 

su istaknuti prigovori na rad 3. sjednice izborne Skupštine Sveučilišnog zbora u Rijeci. Prigovore su 

podnijeli kolegica Lana Dragić, članica Skupštine s pravom glasa, i Eugen Car, član Skupštine bez prava 

glasa. Prigovore je zaprimila rektorica, prof. dr. sc. Snježana Prijić-Samaržija. 

S obzirom na podnesene prigovore, sastao se Odbor za statutarna i pravna pitanja Sveučilišta u Rijeci. 

Dokumentacija vezana uz ova pitanja dostupna je na SharePointu. 

17. Razno 

Vršitelj dužnosti predsjednika poziva rektoricu prof. dr. sc. Snježanu Prijić Samaržija da se upozna 

Skupštinu Studentskog zbora Sveučilišta u Rijeci s prisutnima s mišljenjem Odbora za pravna i statutarna 

pitanja Sveučilišta u Rijeci te očitovanjem sa 100. sjednice Senata.  



Rektorica iznosi da 13. studenog 2024. godine dobiva prigovor na zapisnik s 3. sjednice Studentskog 

zbora Sveučilišta u Rijeci koja se održavala 7. studenog 2024. godine. Eugen Car je podnio Prijavu zbog 

proceduralnih nepravilnosti pri kandidaturi i procesu izbora predstavnika za Senat Sveučilišta u Rijeci. 

Rektorica ističe da je ta dokumentacija dostavljena članovima Skupštine, pa vjeruje da su je svi proučili. 

U svrhu sažetosti rektorica ističe samo najvažnije točke navedenih prigovora. 

Prigovor Eugena Cara: 

o Kandidatura kolegice Laure Nežić, predstavnice humanističkog područja, za članicu Senata 

sveučilišta u Rijeci.Kolegica je prema mišljenju kolege cara tražiti formalno razrješenje, a zatim 

se kandidirati za članicu. 

o Druga primjedba je protustatutarne prirode. Narušavanje prava i zadiranje u punopravnost 

članstva članice Senata, Lare Dragić. Kolegici Dragić je oduzet status člana Senata unatoč 

važećem mandatu koji traje do travnja 2025. godine. Postupak je proveden bez elemenata za 

pokretanje postupka razrješenja. 

Prigovor Lare Dragić: 

o poziva na čl. 22 Statuta Studentskog zbora Sveučilišta u Rijeci. Lare Dragić smatra da joj je 

oduzet status članice Senata protiv njezine volje, tj. bez njezine suglasnosti. 

 

Rektorica ističe da se u obje žalbe traži brza reakcija. Slijedom navedenog rektorica predlaže Odboru za 

statutarna i pravna pitanja raspravu. Ono djeluje kao savjetodavno tijelo Senata i rektorice Sveučilišta 

u Rijeci u sastavu: 

o predsjednik prof. dr.sc. Dario Đerđa, dekan Pravnog fakulteta, 

o prof. dr. sc. Aleksandar Mijatović, dekan Filozofskog fakulteta, 

o prof. dr. sc. Goran Turkalj, Tehnički fakultet, 

o prof. dr. sc. Sanja Barić, Pravni fakultet, 

o prof. dr. sc. Rajka Jurdana Šepić, dekanica Fakulteta za fiziku, 

o Roberta Hlača Mlinar, glavna tajnica Sveučilišta u Rijeci, 

o Bruno Valpotić, predstavnik studenata. 

Rektorica napominje da su članovi Skupštine primili mišljenje Odbora za statutarna i pravna pitanja na 

Sveučilištu u Rijeci. Rektorica čita sumirano mišljenje Odbora po točkama. Odbor je mišljenja da nema 

prepreka prema mišljenju Odbora da Laura Nežić zatraži razrješenje na istoj sjednici na kojoj je 

imenovana.  

Rektorica zatim tumači upit vezan uz razrješenje Lare Dragić. Napominje da nije bila upoznata da s 

izmjenom čl. 22 Statuta Studentskog zbora Sveučilišta u Rijeci. Sukladno tome nije bila upoznata s 

činjenicom da je prema navedenom članku Statuta Lara Dragić automatizmom postala punopravna 

članica s pravom glasa u Senatu, već je bila uvjerena da je Lara Dragić zamjenica u Senatu. Obrazlaže 

da se postavlja pitanje kako je moguće da rektor nije upoznat s navedenom činjenicom i napominje da 

je ona štitila Statut Sveučilišta u Rijeci, a sa tadašnjim uvjerenjem da je Lara Dragić zamjenica člana 

Senata. Rektorica zatim čita čl. 32 Statuta Sveučilišta u Rijeci.  

Napominje da članak Statuta Sveučilišta u Rijeci naglasak stavlja na činjenicu da studenti pri izboru 

zastupnika u Senat Sveučilišta u Rijeci moraju voditi računa o zastupljenosti o različitih znanstvenih 

područja, odnosno da izabrani predstavnici ne mogu biti iz istog znanstvenog područja. Na 3. sjednici 

Studentskog zbora Sveučilišta u Rijeci, štiteći Statut Sveučilišta u Rijeci, rektorica u trenutku te rasprave 

konstatira da je Lara Dragić dala veliki doprinos u svojstvu zamjenice člana Senata i u trenutku razgovora 



o predstavnicima u Senatu predlaže kompromisno rješenje da se Lara Dragić predloži kao zamjenica 

člana Senata  Eugena Cara. Napominje da u tom trenutku nije bila upoznata s tim da ona konzumira 

pravo članice Senata. Međutim, nakon sjednice Senata rektorica postaje svjesna dispariteta Statuta 

Sveučilišta u Rijeci i Statuta Studentskog zbora Sveučilišta u Rijeci. Rektorica čita čl. 22 Statuta 

Studentskog zbora Sveučilišta u Rijeci koji je donesen 24. rujna 2024. godine te problematizira pitanje 

kako je moguće da rektoricu Studentski zbor Sveučilišta u Rijeci nije upoznao s navedenom izmjenom 

te da je do izmjene Statuta došlo podvalom.  Napominje tadašnji predsjednik Studentskog zbora 

Sveučilišta u Rijeci obratio Rektorskom kolegiju sa zahtjevom za hitnim potrebama izmjene Statuta 

Studentskog zbora Sveučilišta u Rijeci sa samo jednom izmjenom, a u svrhu izbjegavanja krize ako na 

vrijeme nije konstituirana Skupština Studentskog zbora na vrijeme. Rektorskom kolegiju je prezentirano 

da je nužno Statutom omogućiti da tadašnji predsjednik bude vršitelj dužnosti do 1. konstituirajuće 

sjednice. U uvjerenju da čine dobro, a zbog poteškoća nastalih odlaganjem studentskih izbora, Rektorski 

kolegi prihvaća da se direktno na sjednici Senata unese točka o prihvaćanju novog Statuta Studentskog 

zbora Sveučilišta u Rijeci. Statut nije dostavljen u uobičajenoj formi u kojoj je vidljivo koji su dijelovi 

Statuta izmijenjeni, već je dostavljena samo pročišćena verzija. Senatu nije prezentirana promjena u čl. 

22 i nesvjesni te promijene, ali u dobroj vjeri da su studenti napravili izmjene koje su do tad dogovorene 

i prezentirane. Senat donosi Statut. Slijedom navedenih okolnosti rektorica iznosi da je nesvjesna čl.22 

na 3. izbornoj sjednici Studentskog zbora Sveučilišta u Rijeci predložila rješenje po kojem je Lara Dragić 

umjesto zamjenica člana Senata Tomislava Čopa, postaje zamjenica člana Eugena Cara, a ne znajući da 

ona na Senatu na temelju čl. 22 više ne nastupa kao zamjenica. Odbor za statutarna i pravna pitanja 

dao je mišljenje da je Statut usvojen i budući da Lara Dragić nije sama nije zatražila izbor za zamjenicu, 

ona nije smjela biti razriješena te konstatiraju da je došlo do sukoba Statuta Sveučilišta u Rijeci i Statuta 

Studentskog zbora Sveučilišta u Rijeci. Rektorica zatim čita mišljenje Odbora za statutarna i pravna 

pitanja koji poziva rektoricu  da u postupku kandidiranja za članove Senata i njihove zamjenike sukladno 

čl.3 Zakona o studentskim zborovima i drugim studentskim organizacijama, povede računa kako u 

slučaju potencijalnog stupanja zamjenika člana Senata  na mjesto razriješenog člana Senata, dva ili više 

članova Senata, ne mogu biti iz istog znanstvenog područja. Odbor traži kako bi se otklonio  sukob 

između dva Statuta da se izmjeni čl. 22 Statuta Studentskog zbora Sveučilišta u Rijeci tako da se unese 

dopuna koja otklanja mogućnost, tj. posljedicu da dva člana budu iz istog područja, pa ako je zamjenik 

iz znanstvenog područja u kojem postoji već član, zamjenik ne može postati član po automatizmu. 

Rektorica napominje da je iz mišljenja Odbora vidljivo, da Odbor smatra da ova situacija krši Statut 

Sveučilišta u Rijeci. 

Rektorica je zbog nastale situacije odlučila utvrditi na koji način je došlo do unošenja čl. 22 u Statut 

Studentskog zbora Sveučilišta u Rijeci te utvrdila nepravilnosti prema kojima je Statut donesen na 

elektroničkoj sjednici. Prema Poslovniku Studentskog zbora Sveučilišta u Rijeci i Statutu Studentskog 

zbora Sveučilišta u Rijeci, Statut nije moguće mijenjati na elektroničkim sjednicama. Sukladno 

navedenoj regulativi, Statutarne izmjene moguće su isključivo na fizičkim sjednicama dvotrećinskom 

većinom. Uvidom u dokumentaciju ustanovljeno je da nema zapisnika koji potvrđuje da se izmjene 

Statuta dogodile. Artur Moraal se javlja za riječ i izražava zabrinutost što nije dostavljen zapisnik i 

nedostatak zapisnika nije uočen te postavlja pitanje tko je za to odgovoran. Rektorica napominje da je 

predsjednik Studentskog zbora dužan ovjeravati zapisnike s prethodnih sjednica kako bi legitimiran 

prijedlog, pogotovo kad nešto predlaže Senatu Sveučilišta u Rijeci te vršitelj dužnosti predsjednika 

konstatira da je tadašnji predsjednik bio Eugen Car. 

Eugen Car se javlja za riječ te iznosi očitovanje na navedenu situaciju. Napominje da je pitanje promjene 

Statuta bilo pokrenuto za vrijeme mandata predsjednice Lane Par u veljači na sjednici Studentskog 

zbora. Tada su Lana Par, Slobodan Šolaja i on konstatirali da su izmjene Stauta potrebne zbog 

usklađivanja sa Zakonom. Eugen Car napominje da je verzija statuta koja je bila predložena bila je 



dostavljana i predlagana Skupštini sa svim promjenama i bila je na SharePointu još od travnja ili svibnja. 

Izlaže da su oni tražili sve studentske zborove da dostave svoje prijedloge za izmjene Statuta, te 

napominje da su to slali na sve studentske zborove što oni smatraju da bi trebalo uvrstiti u statut. Osim 

navedene točke, bilo je još izmjena statuta već je jedna od najvećih promjena bude oformljavanje 

predsjedništva kako bi se omogućila veća operativnost te napominje da je to jedna od glavnih izmjena 

koje su Lana Par i on predlagali. Eugen Car napominje da su sve promijene izlagane i da se s njima 

raspravljalo na sjednicama u svibnju, lipnju, srpnju i rujnu. U rujnu prije sjednice tri puta su dostavili 

materijale te napominje da su neki članovi komentirali prijedlog Statuta. Napominje da statut nije 

donesen bez najave već je o njemu bilo puno razgovora te su u rujnu odlučili pripremiti novi Statut kako 

bi se uvelo predsjedništvo. Napominje da je Slobodan Šolaja sugerirao da s obzirom na otežanu 

mogućnost glasanja na sjednici koja se održala virtualnim putem uživo, da predsjednik predloži da se 

glasanje odradi glasačkim listićem elektronski, a on je u tom trenutku bio suglasan s tim smatrajući da 

to ne bi trebalo biti problematizirano. Otklanja mogućnost da je hitnost donošenja statuta pokrenuta 

na njegovu inicijativu već je došla na prijedlog Slobodana Šolaje, pa on smatra da je hitnost došla sa 

strane Sveučilišta u Rijeci, a ne s njegove osobne strane. Eugen Car je samo sugerirao da je navedeni 

Stautu potrebno predložiti Senatu. Njegova ideja je bila da se skupština sazove u listopadu, pa da i sam 

statut bude izglasan na Senatu u listopadu. Napominje da je Slobodan Šolaja pripremio posljednju 

verziju Statuta. Eugen Car izjavljuje da je opetovano pitao Slobodana Šolaju je li moguće o navedenom 

pitanju elektronički glasati, na što je navedeni odgovorio da smatra da bi moglo. Eugen Car je s obzirom 

na činjenicu da je Slobodan Šolaja magistar prava, vjerovao njegovom stručnom mišljenju, te nije 

propitivao njegove odluke. Nije upoznat što se dogodilo sa zapisnikom te nije imao potrebu upliva jer 

sam nije znao kako bi se prvi dio diskusija evidentirao bez pomoći zapisničara sjednice. Stoga on nije 

imao potrebe za intervencijom niti za preispitivanjem. Nova Skupština je sastavljena, nije upoznat zašto 

se zapisnik nije usvojio, a kolega Patafta je preuzeo vođenje Skupštine i ne zna zašto se nije vodilo 

računa o navedenom. Napominje da se radilo u dobroj namjeri i dugoročno. Napominje da je čl. 22 

Statuta Studentskog zbora Sveučilišta u Rijeci više puta prokomentiran na sjednicama i mišljenje 

članova je da su članici bili nejasni te da se na ovaj način uklanja nejasnoća. Napominje da je postupao 

u najboljoj namjeri te da nije smatrao da će oni biti problematizirani. 

Vršitelj dužnosti predsjednika zahvaljuje Eugenu Caru na komentaru, ali napominje da su svi članovi 

Sveučilišta savjetodavno tijelo predsjednika Studentskog zbora, ali je predsjednik dužan voditi računa o 

regularnosti. Napominje da Eugen Car nije smio prihvatiti prijedlog iznesen na elektroničkoj sjednici te 

napominje da je tadašnji predsjednik zasigurno bio svjestan da nije bilo kvoruma za donošenje Statuta. 

Eugen Car kaže da je kvoruma bilo. Za riječ se javlja Laura Nežić. Kaže da je u lipnju prvi put kontaktirana 

oko činjenice da bis e statut trebao mijenjati te da je Eugen Car o tome tada obavijestio samo nju, Lanu 

Par, Sandra Miličkovića i Laru Dragić. Laura Nežić zatim čita mail koji je zaprimila od tadašnjeg 

predsjednika u kojem on napominje da bi se statut trebalo promijeniti te molim njih za komentare. 

Napominje da je Eugen Car u navedenom mailu napisao da prema njegovom mišljenju statut može na 

online sjednicu. Napominje da ni u narednim emailovima Eugena Cara o pitanju Statuta nisu uključeni 

svi članovi te da se u svakom emailu se spominje online sjednica u kojem tadašnji predsjednik nigdje 

ne navodi da mu je savjetovano da sjednica bude online već sam preuzima odgovornost za to da 

sjednica može biti u online obliku.  

Artur Moraal se javlja za riječ i moli da se navede članak gdje piše da se Statut ne može mijenjati na 

sjednicama vođenim elektroničkim putem. Rektorica zatim čita Statut Studentskog zbora Sveučilišta u 

Rijeci koji  upućuje na nadležnost  Poslovnika Studentskog zbora Sveučilišta u Rijeci koji upućuje na to 

pitanje. Zatim čita čl. 19 i 20 Poslovnika Studentskog zbora Sveučilišta u Rijeci. Artur Moraal napominje 

da je iznenađen da to nije nitko ranije uočio. Rektorica napominje da ona preuzima odgovornost za 

učinjeni propust pravne službe Sveučilišta u Rijeci, jer nije pravovremeno uočena kolizija između Statuta 



Studentskog zbora Sveučilišta u Rijeci i Statuta Sveučilišta u Rijeci. Za riječ se javlja Vedran Španjol-

Pandelo te utvrđuje da je Statut nedvojbeno usvojen te da je rasprava o navedenom nepotrebna. 

Smatra da je jedino moguće statut nadopuniti ili promijeniti na neki način kasnije. Zatim upućuje pitanje 

vršitelju dužnosti predsjednika na koji način je utvrđeno da nema kvoruma na 33. sjednici kad o istoj 

ne postoji zapisnik. Vršitelj dužnosti predsjednika objašnjava da je na platformi Microsoft Teams vidljivo 

kada je tko ušao i izašao iz platforme. Eugen Car se javlja na riječ. Izjašnjava se da je sjednica sazvana 

uživo, elektronski ali su bili uživo na kamerama. Napominje da je on Lauri slao posebne mailove s 

obzirom na njenu pojačanu aktivnost u studentskom zboru, ali su materijali bili objavljeni svim 

članovima na SharePointu već od travnja. S obzirom na to da je smatrao da su to ljudi koji su 

zainteresirani za nastavak rada u studentskom zboru. Napominje još jednom da je sjednica bila uživo, 

online, elektronski te da zbog tehničkih poteškoća ne mogu prebrojiti sve glasove te je priupitao 

Slobodana Šolaju mogu li prebaciti glasački listić na forms. Što su oni u tom trenutku smatrali da je 

dobra opcija. Sjednica je zamišljena da su svi uživo, na hibridan način. Kaže da sjednica nije bila 

planirana na elektronski način već je bila hibridna. Napominje da on to nije preispitivao, jer je dobio 

savjet. Napominje da nije planirao da sjednica bude elektronska. Rektorica kaže da ne postoji zapis o 

broju članova koji su glasali za izmjenu Statuta. Vršitelj dužnosti predsjednika obraća se Eugenu Caru s 

komentarom kako vjeruje da je imao najbolje namjere u svom postupanju, ali da nije ispoštovao 

Poslovnik. 

Petra Gudović se javlja na riječ te upućuje pitanje o tome kako je moguće da je Eugen Car, kad je 

djelovao u najboljem interesu studenata u svakom trenutku, kasnije pokazao nezainteresiranost za 

pitanje zapisnika. Smatra da je odgovornost prebacio na glavnog tajnika kad na kraju zapisnika stoji 

njegova odgovornost. Eugenu Car odgovara Petri Gudović da je bio zainteresiran za pitanje zapisnika, 

ali s obzirom na to da je sjednica bila online nije imao potrebu na intervenciju sastavljanja zapisnika. 

Zapisnik nije bio sastavljen, jer glavni tajnik nije stigao sastaviti isti, a on ga nije sastavio jer tome nije 

bio vičan. 

Zoia Dimić se javlja za riječ te predlaže da kolege koji su nazočni, a sudjelovali su na navedenoj sjednici 

posvjedoče o istoj. Vršitelj dužnosti predsjednika se slaže i daje riječ Lauri Nežić, Eli Novosel, Luka 

Vrančić te predlaže da iznesu mišljenje. Luka Vrančić kaže da se sjeća da je bilo rasprave i kvoruma na 

navedenoj sjednici. Za riječ se javlja Artur Moraal, kaže da je sjednici prisustvovao kao voditelj Ureda 

za međunarodnu suradnju i da se sjeća kvoruma. Za riječ se javlja Matija Oršić te napominje da je 

prisustvovao sjednici te da se sjeća kvoruma. Napominje da je Slobodan Šolaja bio zadužen za zapisnik, 

1. sjednicu saziva rektorica te da je rektorica propustila uočiti nedostatak zapisnika. Rektorica 

napominje da dnevni red sastavlja v.d. predsjednika odnosno predsjednik. Matija Oršić napominje da 

smatra da se na predsjednika ne bi trebala prebacivati odgovornost za činjenicu da zapisnik nije 

usvojen. Rektorica smatra da je to isključiva odgovornost predsjednika. Matija Oršić smatra da je to 

odgovornost pravne službe. Rektorica predlaže da se ponovno sazove Odbor za pravna i statutarna 

pitanja što se događa ako Senat donese odluku o nečem što je na protupravan način došlo do Senata, 

jer je teško utvrditi kvorum. Međutim, smatra problematičnijim činjenicu da se Statut donio na protivno 

proceduri. Smatra da to pitanje konvalidacije treba uputiti na Odbor za pravna i statutarna pitanja. 

Rektorica upozorava studente da članovi Studentskog zbora Sveučilišta u Rijeci i uprava Sveučilišta u 

Rijeci trebaju štititi zakonitost institucije i načina na koji se donose odluke. Rektorica napominje da je 

ova razina propusta osnova za pokretanje stegovnog postupka te pokretanje postupka razrješenja 

Eugena Cara kao člana Senata Sveučilišta u Rijeci zbog nesavjesnog postupanja i kršenja procedura. 

Smatra da se greške događaju i da nije potrebno spekulirati, već da je ključno u ovom trenutku otkloniti 

kršenje Statuta Sveučilišta u Rijeci koji nalaže da ne mogu dva člana Senata biti iz istog znanstvenog 

područja. 



Zoia  Dimić postavlja pitanje rektorici koji je rješenje navedene situacije. Rektorica odgovara da ona 

smatra da ona ne bi trebala predlagati rješenja, već da je njena odgovornost da im ukaže na problem u 

nastaloj situaciji te da je to odgovornost Skupštine. Napominje da je njen prijedlog da se promijeni 

Statut Studentskog zbora Sveučilišta u Rijeci. Artur Moraal se javlja na riječ i govori da je zabrinut zbog 

odgovornosti koju studenti u Studentskom zboru nose te da na temelju iste mogu biti stegovno 

kažnjeni. Iznosi prijedlog da se na Odbor za pravna i statutarna pitanja postavi pitanje što se smatra 

elektroničkom sjednicom.Smatra da je ovo samo pokušaj da se diskreditira Eugen Car i Slobodan Šolaja. 

Rektorica kaže da smatra da to nije problematika o kojoj se raspravlja, već da je Senat odlučivao o 

pitanju za koje ne postoji odgovarajuća dokumentacija te da ona prepušta Skupštini da odluči o 

postupanju o navedenom pitanju. Njen prijedlog se odnosi samo na dio u kojem je potrebno otkloniti 

koliziju Statuta, jer je to od nje zatražio Odbor za pravna i statutarna pitanja. Smatra da su mandati 

članova Senata isključivo pitanje Skupštine Studentskog zbora Sveučilišta u Rijeci. Artur Moraal se javlja 

za riječ i smatra da pravna služba nije odradila posao savjesno. Rektorica mu na to odgovara da ona 

preuzima odgovornost za navedenu situaciju i da ne smatra da je to odgovornost pravne službe. Artur 

Moraal smatra da je do ove situacije došlo, jer se pogoduje određenim ljudima. 

Za riječ se javlja član Skupštine Leon Bevanda te upozorava Skupštinu da je potrebno otkloniti 

partikularne interese i moli Skupštinu da promišljaju o studentskim interesima pri glasovanju. 

Za riječ se javlja Tina Grgasović da kao kandidatkinja za predsjednicu Studentskog zbora Sveučilišta u 

Rijeci, izražava zabrinutost zbog gubitka povjerenja za pravne savjete glavnog tajnika. 

Vršitelj dužnosti predsjednika odgovara Tini Grgasović da se i sam našao u navedenoj situaciji te da je 

potrebno pitati svakoga za savjet i mišljenje, ali je odgovornost na predsjedniku Studentskog zbora 

Sveučilišta u Rijeci za donesene odluke. 

Vršitelj dužnosti predsjednika zaključuje raspravu. 

Vršitelj dužnosti predsjednika poziva Skupštinu na glasovanje o „Izvještaju vršitelja dužnosti 

predsjednika Studentskog zbora Sveučilišta u Rijeci“. 

„Izvještaj vršitelja dužnosti predsjednika Studentskog zbora Sveučilišta u Rijeci“ usvojen je sa 16 glasova 

ZA, 0 glasova PROTIV i 4 glasa UZDRŽANA. 

Zaključak: „Izvještaj vršitelja dužnosti predsjednika Studentskog zbora Sveučilišta u Rijeci“ usvojen je 

sa 16 glasova ZA, 0 glasova PROTIV i 4 glasa UZDRŽANA. 

 

TOČKA 4. Izvještaj voditelja ureda 

Vršitelj dužnosti predsjednika obavještava Skupštinu da pravovremeno nije zaprimljen nijedan izvještaj 

od voditelja ureda te poziva voditelje koji su pripremili izvještaj da ga izlože. 

Ured studentskog pravobranitelja 

Zamjenik pravobranitelja – Mihael Cvitko 

Broj zaprimljenih upita: 1 

Zaprimljen je jedan slučaj studenta ranog i predškolskog odgoja vezan uz neodržavanje nastave na 

jednom kolegiju. Ured je kontaktirao fakultet, te je odlučeno da će se rasprava o tom pitanju održati u 

prosincu. Ured rektorice ima saznanja o ovom slučaju, a predmet je u postupku rješavanja. (slučaj 

uvrstiti u zapisnik) 



Vršitelj dužnosti predsjednika moli da mu se navedeni predmet proslijedi emailom kako bi se uvrstio u 

zapisnik. 

Ured za izdavaštvo 

Voditeljica ureda – Ela Novosel 

Studentski zbor Fakulteta za fiziku uputio je upit za suradnju vezanu uz humanitarne akcije i zajedničke 

projekte s Kišobranom. 

Ured za međunarodnu suradnju 

Voditelj – Artur Moraal 

Voditelj obavještava Skupštinu da je natječaj završio 30. studenog te je zaprimljeno 6 prijava. Pet prijava 

traži manji iznos, dok je šesta prijava premašila budžet Ureda od 2.000,00 € (dvije tisuće eura). Konačni 

trošak iznosi 2.182,01 € (dvije tisuće sto osamdeset i dva eura i jedan cent). 

Voditelj predlaže da se omogući financiranje šeste prijave. Vršitelj dužnosti predsjednika predlaže da se 

ovo pitanje uvrsti kao točka na sljedećoj sjednici i da se materijali postave na SharePoint. Voditelj 

naglašava važnost pravovremenog donošenja odluke kako bi prijavljenima troškovi bili podmireni na 

vrijeme. Također obavještava da je pripremio financijski plan za sljedeću godinu, a predsjednik ga 

upućuje da proračun dostavi Uredu Studentskog zbora Sveučilišta u Rijeci. 

Ured za udruge 

Voditelj – Matija Oršić 

Voditelj navodi da nije imao pristup emailu te stoga nije dobio poziv na sjednicu. Zbog toga nije 

pripremio izvješće. 

Ured za znanost 

Voditeljica – Tina Grgasović 

Najavljuje kandidaturu kolegice koja će je naslijediti u aktivnostima Ureda za znanost. Ističe da je 

započela suradnja s Institutom za mozak u području umjetne inteligencije i neuroznanosti. U sklopu ove 

suradnje sudjelovat će na skupu u Zagrebu. 

Ured za društvene aktivnosti 

Voditeljica – Laura Nežić 

Zahvaljuje se v.d. predsjedniku Pataftu i kolegama iz Kišobrana na suradnji u organizaciji Brucošijade. 

Izražava zadovoljstvo uspješnom realizacijom događaja. 

Vršitelj dužnosti predsjednika poziva Skupštinu na glasovanje o „Izvještaju voditelja ureda“. 

„Izvještaj voditelja ureda“ usvojen je s 20 glasova ZA, 0 glasova PROTIV i 0 glasova UZDRŽANIH. 

Zaključak: „Izvještaj voditelja ureda“ usvojen je  jednoglasno. 

 

TOČKA 5. Imenovanja, razrješenja i potvrde 

Vršitelj dužnosti predsjednika obavještava Skupštinu da je zaprimljen email od Brune Valpotića s 

molbom za razrješenje članstva u Povjerenstvu za vrednovanje studijskih programa. 



Vršitelj dužnosti predsjednika daje prijedlog na glasovanje. 

Prijedlog je usvojen s 20 glasova ZA, 0 glasova PROTIV i 0 glasova UZDRŽANIH. 

Vršitelj dužnosti predsjednika na raspravu stavlja točku o imenovanju članova za Senat Sveučilišta u 

Rijeci. Vršitelj dužnosti predsjednika obavještava Skupštinu kako da je mišljenje Odbora za statutarna i 

pravna pitanja da je neosporno da su članovi Senata Laura Nežić član Senata s pravom glasa sa 

zamjenicom Elom Novosel te član bez prava glasa Dominik Patafta sa zamjenicom Vanjom Čotić Poturić. 

Mišljenje je Odbora da Eugen Car ostane kao član s pravom glasa i Lara Dragić kao član s pravom glasa, 

a Laura Nežić sa zamjenicom i Dominik Patafta sa zamjenicom. U tom slučaju ostala bi nepopunjena 

mjesta zamjenika Eugenu Caru i Lari Dragić te član bez prava glasa sa zamjenikom. Sukladno tome 

pristigle kandidature ne mogu biti stavljene na razmatranje.  

Zoia Dimić se javlja za riječ i ističe kako je posljednji put glasanje za Lauru Nežić i Elu Novosel provedeno 

skupno, dok je za ostale članove glasamo pojedinačno. Smatra da bi takav postupak trebalo poništiti. 

Vršitelj dužnosti predsjednika pojašnjava da su dosad dopuštali predlaganje kandidata na sjednicama 

te da su se Laura Nežić i Ela Novosel prijavile zajedno, dok su ostale kandidature istaknute pojedinačno. 

Artur Moraal se javlja za riječ i izražava neslaganje s načinom glasanja. Također problematizira činjenicu 

da poslijediplomski studij mora biti zastupljen u Senatu. Traži od vršitelja dužnosti predsjednika da citira 

izvor prema kojem studenti poslijediplomskog studija moraju biti zastupljeni u Senatu s barem 20 %. 

Vršitelj dužnosti predsjednika citira članak 32., stavak 3. Statuta Sveučilišta u Rijeci. Artur Moraal se ne 

slaže s tim tumačenjem navedenom članka jer smatra da navedeni članak naglasak stavlja znanstvena 

područja, a ne razinu studija. Artur Moraal smatra da je zbog svoje razine studija Dominik Patafta 

doveden u povlašteni položaj. Napominje da je tako onemogućenom drugim studentima iz društvenog 

područja da se kandidiraju za člana Senata zbog činjenice da bi tad tamo bila dva člana s društvenog 

područja. Rektorica se javlja za riječ i napominje da je prema zapisniku postojao još jedan kandidat s 

društvenog područja koji nije dobio dovoljan broj glasova. 

Zoia Dimić se javlja na riječ s prijedlogom da se prethodno glasovanje poništi. Leon Bevanda napominje 

da studenti očito pretendiraju za članstvo u Senatu iz rektorskih izbora. Prorektorica prof. dr. sc. Marta 

Žuvić se javlja na riječ. Razjašnjava pitanje članstva poslijediplomskih studija koja je preuzeta iz zakona 

te naglašava da je riječ o izboru predstavnika u Senat s pravom glasa, jer je u pitanju 10 % članova 

Senata, zaokruženo na veći broj, što u slučaju Sveučilišta u Rijeci iznosi tri studenta. Sveučilište u Rijeci 

je dodatno uvelo još dva studenta bez prava glasa, dakle poslijediplomci u ovom sastavu iznose 0 % 

članova koji imaju pravo glasa. Dakle mandat Dominika Patafte ne ulazi u zakonski minimum 

predstavnika Senata. 

Vedran Španjol-Pandelo se javlja na riječ i problematizira činjenicu da je tako onemogućeno 

društvenom znanstvenom području da se kandidira za još jedno mjestu u Senatu. Rektorica napominje 

ponovno da su se kandidirali i drugi kolege iz društvenog područja te da nije svojom kandidaturom 

onemogućio drugim članovima da se kandidiraju za članove Senata iz društvenog područja.  

Vršitelj dužnosti predsjednika još jednom ponavlja mišljenje Odbora za statutarna i pravna pitanja i 

predlaže glasovanje o istom. Mišljenje je Odbora da Eugen Car ostane kao član s pravom glasa i Lara 

Dragić kao član s pravom glasa, a Laura Nežić sa zamjenicom i Dominik Patafta sa zamjenicom. U tom 

slučaju ostala bi nepopunjena mjesta zamjenika Eugenu Caru i Lari Dragić te član bez prava glasa sa 

zamjenikom. Sukladno tome pristigle kandidature ne mogu biti stavljene na razmatranje. 



Mišljenje Odbora za statutarna i pravna pitanja nije prihvaćeno je s 2 glasova ZA, 12 glasova PROTIV i 4 

glasova UZDRŽANIH. 

Vršitelj dužnosti predsjednika napominje da u tom slučaju ostaje prethodna odluka Skupštine prema 

kojoj je član s pravom glasa Eugen Car sa zamjenicom Larom Dragić, član s pravom glasa je Laura Nežić 

sa zamjenicom Elom Novosel, te član bez prava glasa Dominik Patafta sa zamjenicom Vanjom Čotić 

Poturić. S obzirom na odluku Skupštine sada su ostala ne upražnjena mjesta člana s pravom glasa sa 

zamjenikom i mjesto člana bez prava glasa za zamjenikom. Vršitelj dužnosti predsjednika napominje da 

su pristigle dvije kandidature s društvenog područja: 

o Zoia Dimić 

o Sandro Miličković ( na prijedlog Ines Milinović) 

Vršitelj dužnosti predsjednika na glasovanje stavlja kandidature Zoia Dimić i Sandra Miličkovića. 

Prijedlog je usvojen s 18 glasova ZA, 0 glasova PROTIV i 2 glasova UZDRŽANIH. 

Zoia napominje da je svoju kandidaturu dostavila kao zamjenica Sandru Miličkoviću. Vršitelj dužnosti 

predsjednika stavlja na glasovanje prijedlog da član u Senatu s pravom glasa bude Sandro Miličković, a 

njegova zamjenica Zoia Dimić. 

Prijedlog je usvojen sa 16 glasova ZA, 0 glasova PROTIV i 4 glasova UZDRŽANIH. 

Vršitelj dužnosti predsjednika napominje da je prazno mjesto u Senatu bez prava glasa te pita Skupštinu 

žele li predložiti kandidate. Predložene su kandidature: 

o Gea Kosović, član bez prava glasa (interdisciplinarno područje), 

o Iva Prevendar, zamjenica (tehničko područje). 

Predložene kandidatkinje prihvaćaju kandidaturu. Vršitelj dužnosti predsjednika stavlja prijedlog na 

glasovanje.  

Prijedlog je usvojen s 18 glasova ZA, 0 glasova PROTIV i 2 glasova UZDRŽANIH. 

Vršitelj dužnosti predsjednika na raspravu stavlja kandidaturu za Odbor za proračun. Napominje da je 

pristigla jedna kandidatura koja je njegova. Na upit Artura Moraala pojašnjava dužnosti Odbora za 

proračun. 

Vršitelj dužnosti predsjednika stavlja prijedlog na glasanje. 

Prijedlog je usvojen s 16 glasova ZA, 0 glasova PROTIV i 4 glasova UZDRŽANIH. 

Vršitelj dužnosti predsjednika napominje da je za tu funkciju potreban zamjenik. Za navedenu poziciju 

nije pristigla niti jedna kandidatura, pa poziva Skupštinu da iznese prijedloge. Dominik Patafta predlaže 

Artura Moraala. Artur Moraal prihvaća kandidaturu. 

Vršitelj dužnosti predsjednika stavlja prijedlog na glasanje 

Prijedlog je usvojen s 20 glasova ZA, 0 glasova PROTIV i 0 glasova UZDRŽANIH. 

Prorektorica Marta Žuvić predlaže Skupštini da predloži novog člana za Povjerenstvo za vrednovanje 

studijskih programa. Vršitelj dužnosnika predsjednika moli Skupštinu da iznesu kandidature. Laura 

Nežić predlaže Jelenu Juretić za članicu Povjerenstva. Jelena Juretić prihvaća kandidaturu.  

Vršitelj dužnosti predsjednika stavlja prijedlog na glasanje. 



Prijedlog je usvojen s 20 glasova ZA, 0 glasova PROTIV i 0 glasova UZDRŽANIH. 

Vršitelj dužnosti predsjednika stavlja prijedlog na glasovanje sve odluke koje su donesene u točki 5. 

Prijedlog je usvojen s 17 glasova ZA, 0 glasova PROTIV i 3 glasova UZDRŽANIH. 

Zaključak: Razrješenje Brune Valpotića iz Povjerenstva za vrednovanje studijskih programa 

jednoglasno je prihvaćeno. 

Mišljenje Odbora za statutarna i pravna pitanja nije prihvaćeno, s 2 glasa ZA, 12 glasova PROTIV i 4 

glasa UZDRŽANA. 

Skupština je prihvatila kandidature Zoie Dimić i Sandra Miličkovića s 18 glasova ZA, 0 glasova PROTIV 

i 2 glasa UZDRŽANA. 

Skupština je izabrala Sandra Miličkovića za člana Senata s pravom glasa, uz zamjenicu Zoiu Dimić, s 

16 glasova ZA, 0 glasova PROTIV i 4 glasa UZDRŽANA. 

Skupština je izabrala Geu Kosović za člana Senata bez prava glasa, uz zamjenicu Ivu Prevendar, s 18 

glasova ZA, 0 glasova PROTIV i 2 glasa UZDRŽANA. 

Skupština je glasovanjem izabrala Dominika Pataftu kao člana Odbora za proračun s 18 glasova ZA, 0 

glasova PROTIV i 2 glasova UZDRŽANIH. 

Skupština je glasovanjem izabrala Artura Moraala kao zamjenika člana Odbora za proračun s 20 

glasova ZA, 0 glasova PROTIV i 0 glasova UZDRŽANIH. 

Skupština je jednoglasno izabrala Jelenu Juretić za članicu Povjerenstva za vrednovanje studijskih 

programa. 

Točka 5. prihvaćena je sa 17 glasova ZA, 0 glasova PROTIV i 3 glasova UZDRŽANA. 

 

TOČKA 6. Izmjena i dopuna Statuta 

Vršitelj dužnosti predsjednika napominje da, zbog već unaprijed utvrđenog dispariteta između Statuta 

Studentskog zbora Sveučilišta u Rijeci i Statuta Sveučilišta u Rijeci, predlaže pripremu za izmjenu 

Statuta. 

Vršitelj dužnosti predsjednika stavlja prijedlog na glasovanje. 

Prijedlog je usvojen s 15 glasova ZA, 0 glasova PROTIV i 5 glasova UZDRŽANIH. 

Zaključak: Prijedlog o potrebi za izmjenom Statuta Studentskog zbora Sveučilišta u Rijeci usvojen je 

s 15 glasova ZA, 0 glasova PROTIV i 5 glasova UZDRŽANIH. 

 

TOČKA 7. Izbor predsjednika Studentskog zbora Sveučilišta u Rijeci 

Vršitelj dužnosti predsjednika obavještava da su zaprimljene dvije kandidature za predsjednika 

Studentskog zbora Sveučilišta u Rijeci: kandidature Laure Nežić i Tine Grgasović. Prema Poslovniku, 

samo je jedna kandidatura valjana, jer je kolegica Tina Grgasović svoju kandidaturu poslala prekasno. 



Laura Nežić predstavlja svoju kandidaturu i ističe važnost zbora u zaštiti studentskih prava. Tina 

Grgasović postavlja pitanje može li svoju kandidaturu istaknuti na samoj sjednici, s obzirom na to da 

nije povukla kandidaturu s prošle sjednice. 

Vršitelj dužnosti predsjednika napominje da se, prema članku 28. Poslovnika, kandidature za 

predsjednika moraju dostaviti najkasnije dan prije sjednice, te stoga nije moguće kandidirati se na 

samoj Skupštini. 

Artur Moraal traži čitanje članka 28. Poslovnika te traži od vršitelja dužnosti predsjednika objašnjenje 

zašto je na prošloj sjednici bilo dopušteno kandidiranje na samoj sjednici, dok na ovoj nije. Vršitelj 

dužnosti predsjednika navodi da je zbog takve fleksibilnosti došlo do kršenja Poslovnika, što je 

uzrokovalo niz problematičnih situacija, te smatra da se to treba izbjeći u budućnosti. 

Vršitelj dužnosti predsjednika stavlja prijedlog da se Laura Nežić imenuje za predsjednicu Studentskog 

zbora Sveučilišta u Rijeci na glasovanje. 

Prijedlog je usvojen s 13 glasova ZA, 0 glasova PROTIV i 7 glasova UZDRŽANIH. 

Zaključak: Laura Nežić imenovana je za predsjednicu Studentskog zbora Sveučilišta u Rijeci s 13 

glasova ZA, 0 glasova PROTIV i 7 glasova UZDRŽANIH. 

 

TOČKA 8. Izbor zamjenika predsjednika Studentskog zbora Sveučilišta u Rijeci 

Predsjednica Studentskog zbora Sveučilišta u Rijeci, Laura Nežić, preuzima vođenje sjednice. 

Predsjednica predlaže Elu Novosel za zamjenicu predsjednice Studentskog zbora Sveučilišta u Rijeci. 

Ela Novosel prihvaća kandidaturu i predstavlja svoj program. Predsjednica Laura Nežić napominje da 

je to jedina zaprimljena kandidatura. 

Predsjednica stavlja prijedlog na glasovanje. 

Prijedlog je usvojen s 20 glasova ZA, 0 glasova PROTIV i 0 glasova UZDRŽANIH. 

Zaključak: Skupština je jednoglasno izglasala Elu Novosel za zamjenicu predsjednice 

Studentskog zbora Sveučilišta u Rijeci. 

 

TOČKA 9. Razno 

Predsjednica predlaže da se prije završetka sjednice otvori točka Razno. Zahvaljuje svima na 

sudjelovanju i pažnji te najavljuje završetak sjednice. 

Nakon toga, Artur Moraal i Vedran Španjol-Pandelo predstavljaju studentima projekt Unifest. 
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